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Vragen van het lid De Mos (PVV) aan de staatssecretaris van Economische 
Zaken, Landbouw en Innovatie over het opslaan van kernafval (ingezonden 
29 september 2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Brabant bezorgd over opslag kernafval»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het opslaan van kernafval een zeer serieuze aangele-
genheid is en alleen kan plaatsvinden als alle mogelijkheden goed zijn 
onderzocht? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u van mening dat het onderzoek, dat België heeft gedaan, rammelt aan 
alle kanten, aangezien het zeer nabij gelegen Brabant en drinkwaterbedrijf 
Brabant water niet goed zijn betrokken bij het onderzoek en überhaupt geen 
onderzoek is gedaan naar opslag in diepere kleilagen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid om de verantwoordelijke bestuurders in België hierop aan te 
spreken en hen te verzoeken snel met de provincie Brabant en drinkwaterbe-
drijf Brabant Water om de tafel te gaan zitten en in nauw overleg ook 
onderzoek te doen naar opslag in diepere lagen? Zo nee, waarom niet?

1 Nu.nl, 23 september 2011.
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